Z A T W I E R D Z A M:

**WOJEWODA PODKARPACKI**

**( - )**

**Teresa Kubas-Hul**

*(Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym)*

Rzeszów, 7 stycznia 2025 r.

P-I.430.9.2024

**PLAN ZEWNĘTRZNEJ DZIAŁALNOŚCI KONTROLNEJ**

**PODKARPACKIEGO URZĘDU WOJEWÓDZKIEGO W RZESZOWIE**

**NA 2025 ROK**

**Spis treści**

**I. KONTROLE WYKONYWANIA ZADAŃ PRZEZ ORGANY RZĄDOWEJ ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ   
W WOJEWÓDZTWIE I ZADAŃ Z ZAKRESU ADMINISTRACJI RZĄDOWEJ WYKONYWANYCH PRZEZ ORGANY SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO I INNE PODMIOTY.**

**str.**

**1. KONTROLE KOMPLEKSOWE 7**

**2. KONTROLE PROBLEMOWE 14**

Wydział Prawny i Nadzoru 14

Wydział Finansów i Budżetu 16

Wydział Infrastruktury 16

Wydział Nieruchomości 17

Wydział Spraw Obywatelskich i Cudzoziemców 18

Wydział Programów Rządowych i Funduszy Europejskich 22

Wydział Polityki Społecznej 22

Wydział Środowiska i Rolnictwa 31

Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 32

Wydział Organizacyjno-Administracyjny 34

**3. KONTROLE SPRAWDZAJĄCE 35**

**II. POZOSTAŁE KONTROLE REALIZOWANE PRZEZ WOJEWODĘ NA PODSTAWIE PRZEPISÓW PRAWA MATERIALNEGO.**

**str.**

**1. KONTROLE KOMPLEKSOWE 38**

**2. KONTROLE PROBLEMOWE 49**

Wydział Prawny i Nadzoru 49

Wydział Finansów i Budżetu 49

Wydział Infrastruktury 49

Wydział Programów Rządowych i Funduszy Europejskich 52

Wydział Polityki Społecznej 53

Wydział Środowiska i Rolnictwa 58

Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 59

**3. KONTROLE SPRAWDZAJĄCE 63**

**III. KONTROLE WOJEWÓDZKIEGO ZESPOŁU DO SPRAW ORZEKANIA O NIEPEŁNOSPRAWNOŚCI**

**W WOJEWÓDZTWIE PODKARPACKIM.**

**str.**

**1. KONTROLE PROBLEMOWE 64**

**2. KONTROLE SPRAWDZAJĄCE 65**

**IV. PLAN KONTROLI PODKARPACKIEGO WOJEWÓDZKIEGO INSPEKTORA NADZORU GEODEZYJNEGO I KARTOGRAFICZEGO.**

**str.**

1. **KONTROLE PODKARPACKIEGO WOJEWÓDZKIEGO INSPEKTORA**

**NADZORU GEODEZYJNEGO I KARTOGRAFICZEGO 66**

1. **KONTROLE WYKONYWANIA ZADAŃ PRZEZ ORGANY RZĄDOWEJ ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ W WOJEWÓDZTWIE I ZADAŃ Z ZAKRESU ADMINISTRACJI RZĄDOWEJ WYKONYWANYCH PRZEZ ORGANY SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO I INNE PODMIOTY.**
2. **KONTROLE KOMPLEKSOWE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Komórka ds. kontroli** | **Termin** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | Całokształt zagadnień związanych z organizacją  i funkcjonowaniem kontrolowanej jednostki.  *(art. 28 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 23 stycznia 2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 1 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej)* | Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin  i Nasiennictwa w Rzeszowie  Wojewódzki Inspektorat Jakości Handlowej Artykułów Rolno-Spożywczych w Rzeszowie | Wydział Prawny i Nadzoru  – koordynator kontroli  Wydział Organizacyjno-Administracyjny  Wydział Finansów i Budżetu  Wydział Bezpieczeństwa  i Zarządzania Kryzysowego | I półrocze  II półrocze |
| 2.  **P2** | Organizacja i funkcjonowanie środowiskowego domu samopomocy w zakresie realizacji zadań zawartych w ustawie o pomocy społecznej  i rozporządzeniu w sprawie nadzoru i kontroli  w pomocy społecznej oraz zgodność zatrudnienia pracowników z wymaganymi kwalifikacjami.  *(art. 22 pkt 8 i 9 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Środowiskowy Dom Samopomocy  w Lipsku  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Izdebkach  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Lubaczowie  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Kąkolówce  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Pruchniku  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Przemyślu  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Nowej Dębie  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Spiach  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Gaci  Środowiskowy Dom Samopomocy nr 1  w Stalowej Woli  Środowiskowy Dom Samopomocy nr 2  w Stalowej Woli  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Krośnie przy ul. Hallera 6/4  Środowiskowy Dom Samopomocy  w Tarnobrzegu | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 3.  **P2** | Ocena realizacji zadań samorządu gminnego  w zakresie pomocy społecznej wykonywanych przez ośrodki pomocy społecznej i centra usług społecznych.  *(art. 22 pkt 8 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Jaśle  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Rzeszowie  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sokołowie Małopolskim  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Dynowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Lubaczowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Osieku Jasielskim  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Głogowie Małopolskim  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kańczudze  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Krościenku Wyżnym  Ośrodek Pomocy Społecznej w Pilźnie  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Łańcucie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Chorkówce  Ośrodek Pomocy Społecznej w Rudniku  nad Sanem  Ośrodek Pomocy Społecznej  w Zaklikowie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Jarocinie  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Ropczycach    Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Błażowej  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Krasnem  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Lubeni  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Skołyszynie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Nozdrzcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Haczowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Cisnej  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Dębie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Przemyślu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Rokietnicy  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Przeworsku  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Gaci  Ośrodek Pomocy Społecznej  w Krzeszowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Grębowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Radomyślu nad Sanem  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Wielopolu Skrzyńskim  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Czarnej (pow. łańcucki) | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 4.  **P2** | Ocena realizacji zadań samorządu powiatowego  w zakresie pomocy społecznej wykonywanych przez powiatowe centra pomocy rodzinie, w tym kontrola jakości działalności ośrodków interwencji kryzysowej.  *(art. 22 pkt 8 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Rzeszowie  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Ropczycach  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Przemyślu    Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Sanoku  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Dębicy  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Lubaczowie | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 5.  **P2** | Realizacja zadań samorządu powiatowego  w zakresie przeciwdziałania przemocy domowej wykonywanych przez powiatowe centra pomocy rodzinie.  *(art. 7 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r.*  *o przeciwdziałaniu przemocy domowej,*  *§ 5 ust. 1- 3 rozporządzenia Ministra Rodziny  i Polityki Społecznej z dnia 20 czerwca 2023 r.  w sprawie nadzoru i kontroli nad realizacją zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej)* | Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Dębicy  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Mielcu  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Lesku  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  w Leżajsku | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 6.  **P2** | Ocena realizacji zadań samorządu gminnego  z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej.  *(art. 186 pkt 3 lit a i b ustawy z dnia 9 czerwca  2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej,*  *§ 2 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy*  *i Polityki Społecznej z dnia 21 sierpnia 2015 r.*  *w sprawie przeprowadzania kontroli przez wojewodę oraz wzoru legitymacji uprawniającej do przeprowadzania kontroli)* | Ośrodek Pomocy Społecznej w Ulanowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Dzikowcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Żołyni  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Jasienicy Rosielnej  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Krzeszowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Jedliczu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Dębowcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Haczowie  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Łańcucie  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Mielcu  Ośrodek Pomocy Społecznej w Nisku  Centrum Usług Społecznych  w Rokietnicy  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Żyrakowie    Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Dydni  Ośrodek Pomocy Społecznej  w Zaklikowie | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |

1. **KONTROLE PROBLEMOWE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana/organ kontrolowany** | **Termin** | **Uwagi** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Wydział Prawny i Nadzoru** | | | | |
| 1.  **P2** | Prawidłowość organizacji przyjmowania, rozpatrywania i załatwiania skarg i wniosków oraz prowadzenia spraw związanych z ewidencją działalności gospodarczej.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 258 § 1 pkt 5 ustawy z dnia 14 czerwca*  *1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego,*  *art. 8 ust. 7 ustawy z dnia 6 marca 2018 r.*  *o centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej i punkcie informacji*  *dla przedsiębiorcy)* | Burmistrz Miasta i Gminy Bircza  Wójt Gminy Komańcza  Wójt Gminy Markowa  Wójt Gminy Niwiska  Burmistrz Radomyśla Wielkiego  Wójt Gminy Radymno  Wójt Gminy Tuszów Narodowy  Burmistrz Zaklikowa | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Wykonywanie zadań związanych z wyborami ławników do sądów okręgowych i rejonowych.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 160 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo*  *o ustroju sądów powszechnych)* | Rada Gminy w Cisnej  Rada Gminy w Czarnej (pow. bieszczadzki)  Rada Miejska w Dukli  Rada Miasta Dynów  Rada Gminy Krasiczyn  Rada Gminy Lubaczów  Rada Gminy Majdan Królewski | I półrocze  II półrocze |  |
| 3.  **P2** | Legalność i rzetelność prowadzenia postępowań administracyjnych w zakresie wydawania (odmowy wydania, wygaśnięcia lub cofania) zezwoleń  na podstawie art. 7 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku  w gminach oraz realizacja zadań związanych  z prowadzeniem rejestru w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 7 art. 9b ustawy z dnia 13 września 1996 r.*  *o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,*  *art. 44 ustawy z dnia 6 marca 2018 r. Prawo*  *przedsiębiorców)* | Burmistrz Miasta i Gminy Baranów Sandomierski  Burmistrz Gminy Iwonicz-Zdrój  Burmistrz Sędziszowa Małopolskiego | I półrocze     II półrocze |  |
| **Wydział Finansów i Budżetu** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Prawidłowość i terminowość pobierania dochodów, które podlegają przekazaniu  do budżetu państwa oraz prawidłowość wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych ustawami w 2024 r.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy z dnia  27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych)* | Wójt Gminy Jaśliska  Burmistrz Gminy Rymanów  Wójt Gminy Komańcza  Wójt Gminy Jasienica Rosielna  Prezydent Miasta Przemyśla  Burmistrz Brzostku  Wójt Gminy Tuszów Narodowy  Wójt Gminy Borowa | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Infrastruktury** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Prawidłowość prowadzenia spraw wynikających  z art. 122 ust. 1 pkt 1 ustawy o kierujących pojazdami, w tym: prawidłowość prowadzenia spraw związanych z dokonywaniem wpisów  do rejestru działalności regulowanej ośrodków szkolenia kierowców oraz stacji kontroli pojazdów określonych w art. 83 ust. 2 w związku z art. 83a ust. 1 i art. 83 b ustawy Prawo o ruchu drogowym.  *(art. 28 ustawy z dnia 23 stycznia 2009 r.  o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 2 pkt 1 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r. o kontroli*  *w administracji rządowej,*  *art. 122 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 5 stycznia  2011 r. o kierujących pojazdami,*  *art. 83 ust. 2, art. 83a ust.1, art. 83 b ustawy z dnia*  *20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym)* | Starosta Ropczycko-Sędziszowski  Starosta Sanocki  Starosta Tarnobrzeski  Marszałek Województwa Podkarpackiego | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Stosowanie przepisów dotyczących udziału stron  w postępowaniu w przedmiocie zezwolenia  na realizację inwestycji drogowych.  *(art. 3 ust. 2 i art. 28 ustawy z dnia 23 stycznia 2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej w  województwie,*  *art. 2 pkt 1 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r. o kontroli*  *w administracji rządowej,*  *art. 11a ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.  o szczególnych zasadach przygotowania  i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych)* | Starosta Kolbuszowski  Starosta Przemyski | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Nieruchomości** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Prowadzenie gospodarki nieruchomościami Skarbu Państwa przez starostów.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.  o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.*  *o gospodarce nieruchomościami)* | Starosta Łańcucki  Starosta Lubaczowski  Starosta Rzeszowski  Starosta Sanocki | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Wykonanie obowiązku nałożonego ustawą z dnia  7 września 2007 r. o ujawnieniu w księgach wieczystych prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 4a ust. 2 ustawy z dnia 7 września 2007 r.*  *o ujawnieniu w księgach wieczystych prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego)* | Prezydent Miasta Rzeszowa  Starosta Sanocki | I półrocze |  |
| **Wydział Spraw Obywatelskich i Cudzoziemców** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Realizacja zadań związanych z wydawaniem i wymianą dowodów osobistych i ewidencją ludności.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 2 pkt 1 i art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia  15 lipca 2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 4 i art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 24 września  2010 r. o ewidencji ludności,*  *art. 8 ust. 2 i art. 9 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia  6 sierpnia 2010 r. o dowodach osobistych,*  *art. 11 ustawy z dnia 28 listopada 2014 r. Prawo*  *o aktach stanu cywilnego,*  *art. 14 ustawy z dnia 17 października 2008 r.  o zmianie imienia i nazwiska)* | Wójt Gminy Gorzyce  Wójt Gminy Grębów  Wójt Gminy Czermin  Wójt Gminy Padew Narodowa  Wójt Gminy Gawłuszowice  Burmistrz Kolbuszowej  Wójt Gminy Raniżów  Wójt Gminy Pawłosiów  Wójt Gminy Stubno  Wójt Gminy Medyka  Wójt Gminy Tarnowiec  Burmistrz Gminy Jedlicze  Prezydent Miasta Przemyśla  Wójt Gminy Komańcza  Burmistrz Ustrzyk Dolnych  Burmistrz Miasta i Gminy Lesko  Burmistrz Miasta i Gminy Dubiecko  Wójt Gminy Lubaczów  Wójt Gminy Korczyna  Burmistrz Miasta i Gminy Kańczuga  Burmistrz Błażowej  Burmistrz Dukli  Wójt Gminy Jasienica Rosielna  Wójt Gminy Dębowiec  Burmistrz Miasta Jasła  Burmistrz Brzostku  Burmistrz Kołaczyc  Wójt Gminy Gać  Wójt Gminy Czarna (pow. łańcucki)  Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Rejestracja stanu cywilnego oraz zmiana imion i nazwisk.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 2 pkt 1 i art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia  15 lipca 2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 4 i art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 24 września  2010 r. o ewidencji ludności,*  *art. 8 ust. 2 i art. 9 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia  6 sierpnia 2010 r. o dowodach osobistych,*  *art. 11 ustawy z dnia 28 listopada 2014 r. Prawo*  *o aktach stanu cywilnego,*  *art. 14 ustawy z dnia 17 października 2008 r.  o zmianie imienia i nazwiska)* | Urząd Stanu Cywilnego w Gawłuszowicach  Urząd Stanu Cywilnego w Osieku Jasielskim  Urząd Stanu Cywilnego w Nowym Żmigrodzie  Urząd Stanu Cywilnego w Jaśle (Gmina Jasło)  Urząd Stanu Cywilnego w Wojaszówce  Urząd Stanu Cywilnego w Sokołowie Małopolskim  Urząd Stanu Cywilnego w Raniżowie  Urząd Stanu Cywilnego w Fredropolu  Urząd Stanu Cywilnego w Jarosławiu  Urząd Stanu Cywilnego w Radymnie  Urząd Stanu Cywilnego w Stubnie  Urząd Stanu Cywilnego w Medyce  Urząd Stanu Cywilnego w Przemyślu  Urząd Stanu Cywilnego w Komańczy  Urząd Stanu Cywilnego w Lutowiskach  Urząd Stanu Cywilnego w Lesku  Urząd Stanu Cywilnego w Tyrawie Wołoskiej  Urząd Stanu Cywilnego w Birczy  Urząd Stanu Cywilnego w Adamówce  Urząd Stanu Cywilnego w Dubiecku  Urząd Stanu Cywilnego w Jaworniku Polskim  Urząd Stanu Cywilnego w Rymanowie  Urząd Stanu Cywilnego w Jasienicy Rosielnej  Urząd Stanu Cywilnego w Kańczudze  Urząd Stanu Cywilnego w Gaci  Urząd Stanu Cywilnego w Czarnej (pow. łańcucki)  Urząd Stanu Cywilnego w Rzeszowie  Urząd Stanu Cywilnego w Korczynie  Urząd Stanu Cywilnego w Roźwienicy  Urząd Stanu Cywilnego w Rokietnicy | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Programów Rządowych i Funduszy Europejskich** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Kontrole jednostek samorządu terytorialnego, którym przyznano środki finansowane w ramach realizowanych programów z Funduszu Solidarnościowego.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *ustawa z dnia 23 października 2018 r. o Funduszu Solidarnościowym)* | Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Nowej Sarzynie (gmina Nowa Sarzyna)  Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Kamieniu  (gmina Kamień)  Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Tryńczy  (gmina Tryńcza)  Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Ulanowie  (powiat niżański)  2 jednostki samorządu terytorialnego  (w zakresie programu Opieka Wytchnieniowa)  2 jednostki samorządu terytorialnego  (w zakresie programu Asystent Osobisty Osoby  z Niepełnosprawnością) | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Polityki Społecznej** | | | | |
| 1. | 2. | 3. | 4. | 5. |
| 1.  **P2** | Prawidłowość realizacji świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego, zasiłków  dla opiekunów oraz postępowania wobec dłużników alimentacyjnych oraz jednorazowego świadczenia pieniężnego z tytułu urodzenia się żywego dziecka - zadań zleconych z zakresu administracji rządowej.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 2 pkt. 1 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r.*  *o świadczeniach rodzinnych,*  *art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 4 kwietnia 2014 r.*  *o ustaleniu i wypłacie zasiłków dla opiekunów,*  *art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 7 września 2007 r.*  *o pomocy osobom uprawnionym do alimentów,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych,*  *art. 10 ustawy z dnia 4 listopada 2016 r.*  *o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”)* | Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Cisnej  Centrum Usług Społecznych w Dębicy  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Kolbuszowej  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Przeworsku  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Jarosławiu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Krasiczynie  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Mielcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sanoku  Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu  Centrum Usług Społecznych w Adamówce  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Czudcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Iwierzycach  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Jaśle  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Korczynie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Krzeszowie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Pruchniku  Ośrodek Pomocy Społecznej w Jeżowem  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Ostrowie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Rudniku nad Sanem  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Rymanowie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Tuszowie Narodowym  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Żurawicy  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Boguchwale  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie  Centrum Usług Społecznych w Bukowsku  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Czarnej  (pow. łańcucki)  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Dzikowcu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Jodłowej  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kamieniu  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Komańczy  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lubeni  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lutowiskach  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Łańcucie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Mielcu  Ośrodek Pomocy Społecznej w Pilźnie  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Świlczy  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Trzebownisku  Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaleszanach  Urząd Miasta Stalowa Wola | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Realizacja zadań administracji rządowej  w zakresie pomocy społecznej,  w szczególności:  - prawidłowość wykorzystania środków finansowych przyznanych na podstawie zawartych umów w sprawie realizacji zadań  w zakresie świadczenia usług socjalnych  na rzecz osób bezdomnych,  - efektywność i jakość wykorzystania środków finansowych,  - właściwe prowadzenie dokumentacji.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 22 pkt 14 w związku z art. 25 ust. 1 ustawy*  *z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Koło Przemyskie Towarzystwa Pomocy  im. Św. Brata Alberta  Caritas Archidiecezji Przemyskiej Oddział Leżajsk  Fundacja Pomocy Młodzieży im. Św. Jana Pawła II „Wzrastanie” Oddział w Jarosławiu  Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta, Koło  w Sanoku, Schronisko dla Osób Bezdomnych  im. Św. Brata Alberta w Sanoku | I półrocze  II półrocze |  |
| 3.  **P2** | Realizacja zadań administracji rządowej  w zakresie pomocy społecznej, a w szczególności:  - prawidłowość wykorzystania środków finansowych przyznanych na podstawie zawartych umów w sprawie realizacji zadań w pomocy społecznej na rzecz dzieci i młodzieży zagrożonych wykluczeniem społecznym,  w tym z rodzin dysfunkcyjnych, w zakresie profilaktyki społecznej,  - efektywność i jakość wykorzystania środków finansowych,  - właściwe prowadzenie dokumentacji.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 22 pkt 14 w związku z art. 25 ust. 1 ustawy*  *z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Stowarzyszenie Rodzin Katolickich Diecezji Rzeszowskiej w Rzeszowie  Zgromadzenie Sióstr Św. Dominika w Tyczynie  Parafialny Klub Sportowy „CALASANZ” w Rzeszowie  Fundacja Pomocy Młodzieży im. św. Jana Pawła II Wzrastanie w Rzeszowie | I półrocze  II półrocze |  |
| 4.  **P2** | Realizacja zadań administracji rządowej  w zakresie pomocy społecznej, a w szczególności:  - prawidłowość wykorzystania środków finansowych przyznanych na podstawie zawartych umów w sprawie realizacji zadań w pomocy społecznej polegającego na wsparciu działań mających na celu poprawę warunków do godnego i zdrowego starzenia się,  - efektywność i jakość wykorzystania środków finansowych,  - właściwe prowadzenie dokumentacji.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 22 pkt 14 w związku z art. 25 ust. 1 ustawy*  *z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Stowarzyszenie Miłośników Ziemi Pruchnickiej  w Pruchniku  Podkarpackie Centrum Hipoterapii w Błażowej  Podkarpackie Stowarzyszenie Pracowników Pomocy Społecznej w Tyczynie  Towarzystwo Inicjatyw Społecznych „GAMA” w Łące | I półrocze  II półrocze |  |
| 5. | Ocena realizacji zadań organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w zakresie pracy koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  *(art. 186 pkt 3 lit a i b ustawy o wspieraniu rodziny  i systemie pieczy zastępczej,*  *§ 2 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 21 sierpnia 2015 r. w sprawie przeprowadzania kontroli przez wojewodę oraz wzoru legitymacji uprawniającej*  *do przeprowadzania kontroli)* | Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Przeworsku  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Przemyślu  Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Jaśle | I półrocze  II półrocze |  |
| 6.  **P2** | Realizacja programu rozwoju rodzinnych domów pomocy społecznej edycja 2023, 2024, funkcjonowanie miejsc opieki w zakresie realizacji postanowień programu i zawartej umowy, efektywność i jakość wykorzystania środków finansowych, właściwe prowadzenie dokumentacji.  *(art. 22 pkt 8 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Leżajsku | I półrocze |  |
| 7. | Ocena wymagań i warunków, jakim powinny odpowiadać podmioty lecznicze oraz indywidualne praktyki lekarskie i indywidualne specjalistyczne praktyki lekarskie, w których odbywane są staże podyplomowe, oraz ocena realizacji programu stażu przez te podmioty.  *(art.15i ustawy z dnia 5 grudnia 1996 r.*  *o zawodach lekarza i lekarza dentysty)* | Szpital Specjalistyczny w Jaśle, 38-200 Jasło,  ul. Lwowska 22  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej "Artmed",  lek. stom. Artur Siwiec, 38-35 Świerzowa Polska,  ul. Składowa 2H  Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej  w Leżajsku, 37-300 Leżajsk, ul. Leśna 22 | I półrocze  II półrocze |  |
| 8.  **P2** | Prawidłowość wydatkowania środków dotacji celowej na finansowanie stażu podyplomowego lekarzy i lekarzy dentystów.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych,*  *art.15i ustawy z dnia 5 grudnia 1996 r.*  *o zawodach lekarza i lekarza dentysty)* | Marszałek Województwa Podkarpackiego | I półrocze |  |
| 9. | Prawidłowość i rzetelność wykonywania, dokumentowania badań oraz wydawanych orzeczeń osobom ubiegającym się lub posiadającym pozwolenie na użytkowanie broni oraz osobom ubiegającym się lub posiadającym licencję detektywa.  *(art. 15 ust. 1, 2 i 3 ustawy z dnia 21 maja 1999 r.  o broni i amunicji,*  *art.33 a ust.1 ustawy z dnia 22 sierpnia 1997 r.  o ochronie osób i mienia,*  *§ 10 rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia*  *3 listopada 2011 r. w sprawie badań lekarskich*  *i psychologicznych osób ubiegających się*  *o wydanie albo posiadających licencję detektywa,*  *rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 7 sierpnia  2019 r. w sprawie badań lekarskich*  *i psychologicznych osób ubiegających się*  *o wydanie pozwolenia na broń lub zgłaszających do rejestru broń pneumatyczną oraz posiadających pozwolenie na broń lub zarejestrowaną broń pneumatyczną)* | Beata Białobrzeska, Prywatny Specjalistyczny Gabinet Okulistyczny, Przemyśl,  ul. St. Augusta 16/56  Wojciech Tomaka, Centrum Medyczne,  37-700 Przemyśl, ul. Jasińskiego 3;  NZOZ "Asklepios", 37-740 Bircza, ul. Rynek 3/2  mgr Barbara Gimbut, Gabinet Psychologiczny Barbara Gimbut, ul. Jasna 5, 39-460 Nowa Dęba  Wojciech Woskowicz, Prywatny Gabinet Psychologiczny, ul. 3-go Maja 16, 38-500 Sanok  Magdalena Smoleń, NZOZ ANIMA Centrum Psychiatrii, ul. Grabskiego 8/15, 35-312 Rzeszów  Agnieszka Rokowska-Rybak, Prywatna Przychodnia Lekarska, Rzeszów, oraz szpital MSWiA,  ul. Krakowska16 b, Rzeszów  Paweł Hałucha, Specjalistyczna Praktyka Lekarska, Jasło, ul. 17-go Stycznia 50 a; SP Miejsko-Gminny ZOZ, Jasło, ul. Mickiewicza 4  Danuta Wojtkowska-Drzymałą, NZOZ CM MEDYK,  ul. Jagiellońska 30, 35-025 Rzeszów: Praktyka Lekarska, Danuta Wojtkowska-Drzymała,  ul. Szopena 1, 35-055 Rzeszów    Agnieszka Ziemianek, Gabinet Psychologiczny,  ul. Rzeszowska 76,  mgr Elżbieta Stachowicz, Centrum Usług Medycznych eSKULAP sp. z o.o., ul. Kletówki 52, 38-400 Krosno    Joanna Ciąpała, Pracownia Psychologiczna "Psycho-Test", ul. Rynek 8, 37-100 Łańcut oraz Filia Pracowni, 37-500 Jarosław, ul. Kasztelańska 6;  37-600 Lubaczów, ul. Kościuszki 141/7;  37-300 Leżajsk, ul. Mickiewicza 75  mgr Czarnecka-Włodyka, Wojskowa Specjalistyczna Przychodnia Lekarska, ul. Langiewicza 4,  35-522 Rzeszów | I półrocze  II półrocze |  |
| 10.  **P2** | Stan utrzymania cmentarzy i mogił wojennych  i określenia potrzeb remontowych obiektów.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 6 ust. 3 i art. 7 ustawy z dnia 28 marca 1933 r.*  *o grobach i cmentarzach wojennych,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Wójt Gminy Baligród  Wójt Gminy Chmielnik  Burmistrz Dębicy  Wójt Gminy Frysztak  Burmistrz Gminy Jedlicze  Burmistrz Kolbuszowej  Wójt Gminy Olszanica  Wójt Gminy Borowa  Wójt Gminy Czarna (pow. dębicki)  Burmistrz Dukli  Wójt Gminy Dynów  Wójt Gminy Gać  Wójt Gminy Jodłowa | I półrocze  II półrocze |  |
| 11.  **P2** | Realizacja przez starostów zadań polegających  na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w 2024 r.  *(art.6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 8 ust. 1 ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r.*  *o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | 1 starostowo powiatowe  1 starostowo powiatowe | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Środowiska i Rolnictwa** | | | | |  | 1 starostwo powiatowe  1 starostwo powiatowe |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P2** | Realizacja zadań z zakresu administracji rządowej wynikających z ustawy o lasach oraz ustawy Prawo łowieckie.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 29 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 13 października  1995 r. Prawo łowieckie,*  *art. 5 ust. 5, art. 12 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia*  *28 września 1991 o lasach)* | Starosta Kolbuszowski  Starosta Ropczycko-Sędziszowski | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Realizacja przez jednostki samorządu terytorialnego zadań dotyczących zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej  ze szczególnym uwzględnieniem weryfikacji wniosków producentów rolnych oraz ustalania kwot należnego zwrotu podatku.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie;*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.  o kontroli w administracji rządowej;*  *art. 175 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych;*  *art. 8 ust. 1 ustawy z dnia 10 marca 2006 r.  o zwrocie podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej)* | Wójt Gminy Leżajsk | II półrocze |  |
| **Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1.  **P1** | Realizacja zadań obronnych.  *(rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 19 stycznia 2023 r. w sprawie kontroli realizacji zadań obronnych)* | Starosta Łańcucki    Starosta Mielecki  Starosta Tarnobrzeski  Starosta Ropczycko-Sędziszowski  Starosta Leżajski  Starosta Lubaczowski  Starosta Leski  Prezydenta Miasta Przemyśla  Prezydent Miasta Krosna  Burmistrz Ropczyc  Burmistrz Boguchwały  Wójt Gminy Krasne  Burmistrz Tyczyna    Burmistrz Głogowa Małopolskiego  Wójt Gminy Chmielnik  Wójt Gminy Lubenia  Wójt Gminy Hyżne  Wójt Gminy Kamień  Wójt Gminy Świlcza  Wójt Gminy Trzebownisko | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Realizacja zadań z zakresu rządowego „Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Gmina Świlcza  Miasto Rzeszów  Miasto Krosno  Gmina Jedlicze  Powiat Rzeszowski | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Organizacyjno-Administracyjny** | | | | |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1. | Kontrola systemów teleinformatycznych używanych do realizacji zadań publicznych.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 25 ust. 1 pkt 3 lit. a i ust. 3 ustawy z dnia  17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne)* | Burmistrz Brzostku  Wójt Gminy Czudec  Burmistrz Miasta Lubaczowa  Wójt Gminy Przeworsk | I półrocze  II półrocze |  |

1. **KONTROLE SPRAWDZAJĄCE**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka/organ kontrolowany** | **Termin** | **Komórka ds. kontroli** | **Uwagi** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** | **6.** |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | Wykonanie wniosków i zaleceń wynikających  z kontroli kompleksowej przeprowadzonej  w 2024 r.  *(art. 28 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 1 ustawy z dnia 15 lipca  2011 r. o kontroli w administracji rządowej)* | Wojewódzki Inspektorat Farmaceutyczny w Rzeszowie | II półrocze | Wydział Prawny  i Nadzoru  Wydział Organizacyjno-Administracyjny  Wydział Finansów  i Budżetu  Wydział Bezpieczeństwa  i Zarządzania Kryzysowego | Koordynator – Wydział Prawny i Nadzoru |
| 2.  **P2** | Ocena realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego w zakresie wykonania obowiązku nałożonego ustawą  z dnia 7 września 2007 r. o ujawnieniu  w księgach wieczystych prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca  2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 4a ust. 2 ustawy z dnia 7 września 2007 r.*  *o ujawnieniu w księgach wieczystych prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego)* | Starosta Niżański  Starosta Lubaczowski | II półrocze | Wydział Nieruchomości |  |
| 3.  **P2** | Ocena realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego dot. wykonywania zadań z zakresu administracji rządowej określonych w ustawie o rybactwie śródlądowym.  *(art. 28 ustawy z dnia 23 stycznia 2009 r.  o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca*  *2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 1a ust. 2 ustawy z dnia 18 kwietnia 1985 r. o rybactwie śródlądowym)* | Marszałek Województwa Podkarpackiego | II półrocze | Wydział Środowiska  i Rolnictwa |  |
| 4.  **P2** | Ocena realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego w zakresie realizacji zadań samorządu gminnego  z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej.  *(art. 186 pkt 3 lit a i b ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej,*  *§ 2 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy*  *i Polityki Społecznej z dnia 21 sierpnia 2015 r. w sprawie przeprowadzania kontroli przez wojewodę oraz wzoru legitymacji uprawniającej do przeprowadzania kontroli)* | Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołaczycach | I półrocze | Wydział Polityki Społecznej |  |
| 5.  **P2** | Ocena realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego w zakresie stanu utrzymania cmentarzy i mogił wojennych.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca*  *2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 6 ust. 3 i art. 7 ustawy z dnia 28 marca 1933 r. o grobach i cmentarzach wojennych,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych)* | Wójt Gminy Krzeszów | II półrocze | Wydział Polityki Społecznej |  |
| 6.  **P2** | Ocena realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego w zakresie prowadzenia gospodarki nieruchomościami Skarbu Państwa przez starostów.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej  w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca*  *2011 r. o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia*  *1997 r. o gospodarce nieruchomościami)* | Starosta Niżański | I półrocze | Wydział Nieruchomości |  |

1. **POZOSTAŁE KONTROLE REALIZOWANE PRZEZ WOJEWODĘ NA PODSTAWIE PRZEPISÓW PRAWA MATERIALNEGO.**
2. **KONTROLE KOMPLEKSOWE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Komórka ds. kontroli** | **Termin** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | Organizacja i funkcjonowanie domu pomocy społecznej w zakresie realizacji zadań zawartych  w ustawie o pomocy społecznej i rozporządzeniu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej oraz zgodność zatrudnienia pracowników z wymaganymi kwalifikacjami.  *(art. 22 pkt 8 i 9 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.  o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Dom Pomocy Społecznej w Mielcu  Dom Pomocy Społecznej nr 2 w Krośnie | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 2. | Organizacja i funkcjonowanie placówki zapewniającej całodobową opiekę osobom niepełnosprawnym, przewlekle chorym lub  w podeszłym wieku w zakresie realizacji zadań zawartych w ustawie o pomocy społecznej oraz zgodność zatrudnienia pracowników  z wymaganymi kwalifikacjami.  *(art. 22 pkt 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Dom Spokojnej Starości „Złote Liście”,  Zarzecze 23, 36-040 Boguchwała  Placówka „Leśniówka”,  Turza 242, 36-050 Sokołów Małopolski  Dom Opieki „Lawendowe Wzgórze”, Podgrodzie 39B, 39-200 Dębica  Dwór Seniora,  Chrząstówka 124, 38-203 Szebnie  Dom Seniora „Pogodna Dolina” sp. z o.o.,  Siedliska 89, 36-042 Lubenia  Całodobowy Dom Opieki,  39-300 Mielec, ul. Partyzantów 21  Całodobowy Dom Opieki „Dzieła Jezuickie”,  36-200 Stara Wieś 788 | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 3. | Realizacja zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie wykonywanych przez samorząd gminny.  *(art. 7 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r.*  *o przeciwdziałaniu przemocy domowej,*  *§ 5 ust. 1-3 rozporządzenia Ministra Rodziny*  *i Polityki Społecznej z dnia 20 czerwca 2023 r.*  *w sprawie nadzoru i kontroli nad realizacją zadań*  *z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej)* | Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Radomyślu nad Sanem  Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sieniawie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Ulanowie  Ośrodek Pomocy Społecznej w Pysznicy  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Tuszowie Narodowym  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Dynowie  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  w Lubaczowie | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 4. | Kontrola standardów w schroniskach dla osób bezdomnych/schroniskach dla osób bezdomnych  z usługami opiekuńczymi zgodnie  z obowiązującymi przepisami prawa.  *(art. 22 pkt. 8 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.*  *o pomocy społecznej,*  *§ 5 rozporządzenia Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie nadzoru i kontroli w pomocy społecznej)* | Schronisko dla bezdomnych kobiet  w Dębicy prowadzone przez Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta, koło Dębica  Schronisko dla bezdomnych mężczyzn  z usługami opiekuńczymi w Rzeszowie, prowadzone przez Rzeszowskie Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta w Rzeszowie  Schronisko dla bezdomnych mężczyzn  im. Św. Brata Alberta w Przemyślu, prowadzone przez Koło Przemyskie Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta  Schronisko dla bezdomnych kobiet  i mężczyzn w Mielcu, prowadzone przez Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta, Koło Mieleckie | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |
| 5. | Funkcjonowanie zakładów leczniczych podmiotów wykonujących działalność leczniczą w zakresie zgodności wykonywanej działalności leczniczej  z przepisami ustawy o działalności leczniczej  i przepisami wydanymi na jej podstawie.  *(art. 111 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r.*  *o działalności leczniczej)* | Stanisław Kruk, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej, Poradnia Diabetologiczna, ul. Kilińskiego 2, 37-200 Przeworsk (23027)  Centrum Opieki Medycznej, ul. 3-go Maja 70, 37-500 Jarosław (10150)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej "Madent", Ewa Malawska-Róg, Bogusław Róg, ul. Józefa Piłsudskiego 29E,  37-100 Łańcut (10008)  Gabinet Rehabilitacji REHAFiT, Karolina Trzyna, 37-232 Jawornik Polski 332 (193125)  Bernadetta Kozdęba, Gabinet Logopedyczny,  ul. Lucjana Siemieńskiego 7/12,  37-500 Jarosław (189612)  BABY TEAM sp. z o.o, ul. Przemyska 8,  37-500 Jarosław (266244)  Andar sp. z o.o., ul. Kwiatowa 1A,  37-100 Łańcut (260595)  Logoprogress, Agnieszka Kos-Domka,  37-562 Rokietnica 645A (190001)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej "Dental Park Chruszczyk & Chruszczyk",  Anna Chruszczyk, ul. Armii Krajowej 11,  36-030 Błażowa (24620)  Gabinet Rehabilitacji Sanomed, Piotr Mieszek, 36-047 Niechobrz 902 (25043)  Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta, Koło Dynowskie, ks. Józefa Ożoga 12A, 36-065 Dynów (137284)  Health Centre spółka cywilna,  36-071 Trzciana 268B (156882)  Wp Medical sp. z o.o., ul. Strażacka 46F/3,  35-312 Rzeszów (273632)  Lekarze Halina Bińkiewicz, Agnieszka Malec, Spółka Partnerska, ul. Obrońców Poczty Gdańskiej 28, 35-509 Rzeszów (10445)  Rzeszowskie Centrum Chorób Serca  i Naczyń sp. z o.o., ul. Podpromie 8A,  35-051 Rzeszów (26161)  Specjalistyczna Praktyka Lekarska, Paweł Przetacznik, al. mjr. Wacława Kopisto 8A/14, 35-315 Rzeszów (272316)  Histopatolog A. Wołoszyn,  Z. Sobieszczański Spółka Komandytowa, 35-302 Rzeszów, ul. Witolda 6B (275305)  Reha-Dom, Elżbieta Łopatka,  37-450 Stalowa Wola, ul. Romana Dmowskiego 6/25 (166418)  Dariusz Kachno, NZOZ Ed – Medyk,  39-400 Tarnobrzeg, ul. Targowa 5/4 (22143)  lek. med. Wit Danecki, Niepubliczny Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej Nr 1, Prywatna Praktyka Lekarska,  37-430 Jeżowe 662A (10322)  Przychodnia "Nasze Zdrowie - Niwińscy",  Artur Niwiński, 37-418 Krzeszów,  ul. Stolarska 1 (22170)  NZOZ Prywatny Gabinet Stomatologiczny,  lek. stom. Sylwina Żak-Pieprzak,  39-100 Ropczyce, ul. Króla Kazimierza Wielkiego 16 (10516)  Centrum Medyczne A&J Dental Jan Jasiński, 39-120 Sędziszów Małopolski,  ul. Piekarska 2 (168917)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej "Medental L&S" w Mielcu, 39-300 Mielec,  ul. Edwarda Biernackiego 10 (10026)  AQA Sp. z o.o., 37-450 Stalowa Wola,  ul. Wojska Polskiego 5 (23934)  Prywatny Specjalistyczny Gabinet Pediatryczny, Renata Pyra, 39-460 Nowa Dęba, ul. Tadeusza Kościuszki 12 (257048)  NZOZ Ośrodek Rehabilitacji Leczniczej  sp. z o.o., 38-112 Lutcza 806 (21390)  Paweł Witowski, 38-400 Krosno,  ul. ks. Jerzego Popiełuszki 93/8 (21674)  Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Brzyskach, 38-212 Brzyska 349 (10102)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej "Intermed" sp. z o.o., 38-400 Krosno,  ul. Augusta Lewakowskiego 25A (10432)  Stomatologia Ewa Dębska,  38-220 Dębowiec 748 (244382)  Profmed Barbara Daczyńska,  38-500 Sanok, ul. Kazimierza Wielkiego 3/27 (275274)  Centrum Rekreacyjno-Rehabilitacyjne "Natura" sp. z o.o., 38-207 Trzcinica 536 (166455)  Maskot sp. z o.o., 38-200 Jasło,  ul. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego 10 (276638)  Gabinet Dietetyczny Elżbieta Wielgosz,  38-500 Sanok, ul. Plac św. Michała 3 (225039)  WER-GAB Renata Dec, 37-310 Nowa Sarzyna, ul. Komisji Edukacji Narodowej 8/1 (167768)    Koala.La sp. z o.o., 37-100 Łańcut,  ul. Wojska Polskiego 39 (262035)  Piotr i Adam Baj, Fizjoterapia sp. z o.o.,  37-200 Przeworsk, ul. Misiągiewicza 84/61 (241738)  Maria Sarna-Markiewicz, Gabinet Stomatologiczny, 37-722 Bolestraszyce 153 (246997)  Kasa Chorych sp. z.o.o., 37-700 Przemyśl,  ul. Artura Grottgera 4 (137481)  Celina Zajchowska-Dzwonnik,  37-600 Lubaczów, ul. Mazury 50 (23406)  Gabinet Fizjoterapii Fizjomed, Piotr Łuczyszyn, 37-600 Lubaczów, ul. Józefa Pluchy 13 (190000)  „Ratownik" sp. z o.o., 37-500 Jarosław,  ul. Józefa Poniatowskiego 53 (10495)  Dentes Poradnia Stomatologiczna  sp. z o.o., 37-555 Sośnica, ul. Jana Pawła II 56A (242570)    Kotowscydent Gabinet Stomatologiczny, Marcin Kotowski, 37-500 Jarosław,  ul. im. Jana Pawła II 3B (258459)  Gabinet Logopedyczny Monika Osuch,  35-326 Rzeszów, ul. Graniczna 4/51 (159975)    Maria Stec-Kiszczuk Spółka Partnerska Lekarzy, 35-036 Rzeszów, ul. Jarosława Dąbrowskiego 60B (10439)  Niepubliczny Zespół Opieki Zdrowotnej  "Aka-Dent" w Rzeszowie, Anna Krzos,  35-016 Rzeszów, ul. Klementyny Hoffmanowej 8A/P.205 (10460)  Urologica Andrzej Jasiewicz sp. z o.o.,  35-005 Rzeszów, ul. Aleksandra Fredry 7A (20600)  Artmedica Renata Mendrala,  35-511 Rzeszów, ul. Prymasa 1000-lecia 7E (155659)  Greinplast sp. z o.o., 36-007 Krasne 512 B (239463)  BZ Solutions sp. z o.o., 36-002 Jasionka 954 (250896)  Art of Medicine, Jolanta Grusiecka,  35-078 Rzeszów, ul. Hetmańska 75 (277964)  Centrum Osteopatii Osteo-Mach, Tomasz Mach, 35-323 Rzeszów, ul. Bałtycka 35/lok.1 (272967)  Stomatologia Czudżak sp. z o.o.,  39-103 Ostrów 35C (271058)  Estident Wojciech Warzecha,  39-331 Chorzelów 398 (228570)    Eyelid sp. z o.o., 39-305 Łysakówek 83A (265784)  lek. stom. Wiesław Szoja, Prywatny Gabinet Stomatologii i Pracownia Protetyki,  37-450 Stalowa Wola, ul. Wojska Polskiego 30A (228401)  Marta Mikłasz, 37-450 Stalowa Wola, Okulickiego 1A/130 (19588)  Beata Wrona, 39-300 Mielec,  Ks. Piotra Skargi 5/58 (10483)  Gabinet Fizjoterapii AGA-MED, Agnieszka Kosiak, 39-111 Brzeziny 611 (167387)  NZOZ A. & Ł. Urbaczka – sp. z o.o.,  39-460 Nowa Dęba, ul. Jana Pawła II 4/5 (24065)  Łukasz Opałacz, 39-300 Wola Mielecka  356 H (24635)  April sp. z o.o., 36-130 Mazury 102 (255697)  Trans-Steyr Transport Towarowy, Franciszek Krajewski, 38-606 Baligród,  ul. Kazimierza Wielkiego 43 (272069)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Sanatorium Uzdrowiskowe "Plon" sp. z o.o.,  38-610 Polańczyk, ul. Zdrojowa 32 (20354)  Langmed Centrum Stomatologii, Anna Langner, ul. Korczyńska 38, 38-400 Krosno (10199)  „Nervus" M. Michalczyk, K. Hawliczek Spółka Jawna, 38-400 Krosno,  ul. Kazimierza Pużaka 37 (137047)  Centrum Leczenia Bólu i Odnowy Biologicznej Fizjomed – Spa, Cieślik Joanna, 38-440 Lubatowa 287 (166617)  Bona Vita sp. z o.o.,  38-203 Chrząstówka 124 (262717)  Beata Ogrodnik Gabinet Fizjoterapii,  38-505 Bukowsko 291 (167396)  Profirehab, Grzegorz Skorus,  ul. Krakowska 116, 38-400 Krosno (243042)  Niepubliczny Zakład Opieki Pielęgniarskiej  w Lutczy, 38-112 Lutcza 337 (10007)  Gabinet Rehabilitacji, Cierpiał Roman,  ul. Józefa Wybickiego 1, 38-130 Frysztak (167670) | Wydział Polityki Społecznej | I półrocze  II półrocze |

1. **KONTROLE PROBLEMOWE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Termin** | **Uwagi** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Wydział Prawny i Nadzoru** | | | | |
| 1. | Prawidłowość i rzetelność prowadzenia repertoriów oraz pobierania wynagrodzenia za czynności tłumacza przysięgłego.  *(art. 20 ustawy z dnia 25 listopada 2004 r.  o zawodzie tłumacza przysięgłego)* | Tłumacze przysięgli  30 tłumaczy | I – II półrocze |  |
| **Wydział Finansów i Budżetu** | | | | |
| 1. | Prawidłowość naliczania utraconych przez gminy dochodów z tytułu zwolnienia z podatku  od nieruchomości w parkach narodowych, rezerwatach przyrody oraz przedsiębiorców  o statusie centrum badawczo-rozwojowego  za 2023 r.  *(art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych)* | Wójt Gminy Medyka  Wójt Gminy Krempna  Prezydent Miasta Rzeszowa  Wójt Gminy Chłopice | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Infrastruktury** | | | | |
| 1. | Prawidłowość prowadzenia spraw związanych  z zarządzaniem ruchem na drogach organów zarządzających ruchem na drogach wojewódzkich, powiatowych, gminnych oraz wewnętrznych  w strefach ruchu i strefach zamieszkania.  *(art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym)* | Powiat Stalowowolski | I półrocze |  |
| 2. | Prawidłowość prowadzenia ośrodków szkolenia dokształcających kierowców wykonujących przewóz drogowy w ramach kwalifikacji wstępnej, kwalifikacji wstępnej przyspieszonej, kwalifikacji wstępnej uzupełniającej, kwalifikacji wstępnej uzupełniającej przyspieszonej oraz w ramach szkoleń okresowych.  *(art. 39h ust 1 i ust 2 ustawy z 6 września 2001 r.  o transporcie drogowym)* | Ośrodek Szkolenia Kierowców i Operatorów LESKO Jan Rębiasz, 38-610 Polańczyk, Berezka,  ul. Bieszczadzka 25  Ośrodek Szkolenia Kierowców „RONDO 2” Mirosław Rawski, 37-600 Lubaczów, ul. Orzeszkowej 20  EDURES s. c., 35-069 Rzeszów,  ul. Bernardyńska 5/7  Ośrodek Szkolenia „AUTO-SZKOŁA” Agnieszka Wawczak, 36-200 Brzozów, ul. Legionistów 74  Akademia Nauki Jazdy sp. z o.o., 37-450 Stalowa Wola, ul. Jerzego Popiełuszki 1B  Ośrodek Szkolenia Kierowców „Auto-Szkoła” Tomasz Toczek, 37-220 Kańczuga, ul. Węgierska 52 A  Ośrodek Szkolenia Kierowców „OMEGA” Mariusz Walczak, 37-100 Łańcut, ul. Walerego Wróblewskiego 22  Albertina Limited Spółka Komandytowa,  41-208 Sosnowiec, ul. Jaworznicka 28 | I półrocze  II półrocze |  |
| 3.  **P2** | Prawidłowość wydatkowania środków publicznych  na przebudowę, budowę lub remont dróg powiatowych i gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  *(art. 31 ustawy z dnia 23 października 2018 r.  o Rządowym Funduszu Rozwoju Dróg)* | Powiat Sanocki I-II.3141.2.24.2022  (RFRD P12/A/2022)  Powiat Przemyski I-II.3141.3.37.2024  (RFRD P18/A/2024)  Gmina Stalowa Wola I-II.3141.1.143.2022  (RFRD G44/A/2022)  Powiat Lubaczowski I-II.3141.3.44.2023  (RFRD – P16/A/2023)  Gmina Sędziszów Małopolski I-II.3141.1.39.2022  (RFRD - G26/A/2022)  Gmina i Miasto Ulanów I-II.3141.2.129.2023  (RFRD – G27/A/2023) | I półrocze  II półrocze |  |
| 4.  **P2** | Prawidłowość wykonania zadania, na które została udzielona dopłata do realizacji zadań własnych operatorów w zakresie przewozów autobusowych  o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  o charakterze użyteczności publicznej.  *(art. 18 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej)* | Powiat Przemyski  Gmina Fredropol  Gmina Haczów  Gmina Korczyna  Bieszczadzki Związek Komunikacyjny  Gmina Wiśniowa  Gmina Wojaszówka  Gmina Miejsce Piastowe | I półrocze  II półrocze |  |
| 5.  **P2** | Wykorzystanie dotacji udzielonych z budżetu państwa na finansowanie zadań z zakresu transportu, w szczególności produkcji i wydawania zaświadczeń ADR potwierdzających ukończenie kursu ADR.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Marszałek Województwa Podkarpackiego | I półrocze |  |
| 6.  **P2** | Wykorzystanie dotacji udzielonych z budżetu państwa na finansowanie zadań z zakresu turystyki.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Marszałek Województwa Podkarpackiego | II półrocze |  |
| **Wydział Programów Rządowych i Funduszy Europejskich** | | | | |
| 1.  **P2** | Realizacja programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH + 2022-2029” – tworzenie i funkcjonowanie miejsc opieki  w zakresie osiągnięcia warunków trwałości oraz realizacji innych postanowień programu i zawartej umowy.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych,*  *art. 14h ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r.  o zasadach prowadzenia polityki rozwoju)* | Miasto Jasło  Gmina Nowa Sarzyna  Gmina Sędziszów Małopolski | I półrocze  II półrocze |  |
| 2.  **P2** | Realizacja programu wieloletniego Senior+ na lata 2021-2025, edycja 2024 moduł 2.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | 2 jednostki samorządu terytorialnego | II półrocze |  |
| 3.  **P2** | Realizacja rządowego programu rozwoju północno-wschodnich obszarów przygranicznych na lata 2024-2030.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | 1 jednostka samorządu terytorialnego | II półrocze |  |
| **Wydział Polityki Społecznej** | | | | |
| 1. | Ocena przestrzegania praw dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej i przygotowania wychowanków do usamodzielnienia.  *(art. 186 pkt 3 lit a i b ustawy o wspieraniu rodziny*  *i systemie pieczy zastępczej,*  *§ 2 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 21 sierpnia 2015 r. w sprawie przeprowadzania kontroli przez wojewodę oraz wzoru legitymacji uprawniającej  do przeprowadzania kontroli)* | Dom Dziecka „Hanka” w Dębicy  Dom Dziecka w Żyznowie | I półrocze |  |
| 2. | Ocena pracy placówki opiekuńczo-wychowawczej na rzecz powrotu dziecka do rodziny biologicznej.  *(art. 186 pkt 3 lit a i b ustawy o wspieraniu rodziny*  *i systemie pieczy zastępczej,*  *§ 2 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 21 sierpnia 2015 r. w sprawie przeprowadzania kontroli przez wojewodę oraz wzoru legitymacji uprawniającej*  *do przeprowadzania kontroli)* | Dom Dziecka Stowarzyszenia POW w Tarnobrzegu  Dom dla Dzieci i Młodzieży „PRZYSTAŃ” w Tyczynie | II półrocze |  |
| 3. | Kontrola działalności przedsiębiorstwa społecznego w zakresie spełniania warunków określonych w przepisach.  *(art. 16 pkt 1 ustawy z dnia 5 sierpnia 2022 r.*  *o ekonomii społecznej)* | Spółdzielnia Socjalna „Pychotka Catering",  Nozdrzec 223A, 36-245 Nozdrzec  Fundacja „GraTy", ul. Słowackiego 9, 38-400 Krosno    Stowarzyszenie Rozwoju Miasta Krosna,  ul. Wyszyńskiego 30, 38-400 Krosno  Elite School sp. z o.o., Al. Sikorskiego 489,  35-304 Rzeszów  Spółdzielnia Socjalna „Radość”, ul. Staszica 13,  38-200 Jasło  Fundacja Artystyczna GAMON, ul. Wyspiańskiego 13/4A, 39-400 Tarnobrzeg  Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Wisłoka”  Omnes sp. z o.o., ul. Wilsona 6A, 37-500 Jarosław  Spółdzielnia Socjalna „Ostoja”, ul. Opalińskiego 9,  37-700 Przemyśl  Maglarz sp. z o.o., Al. Sikorskiego 489,  35-304 Rzeszów  Fundacja Łęki Dukielskie, 38-456 Łęki Dukielskie 77  Stowarzyszenie Polski Instytut Rozwoju Kultury Fizycznej i Sportu, ul. Kopernika 5/25, 38-200 Jasło  Spółdzielnia Socjalna „Dobry Dzień”, ul. Duńkowice 76, 37-550 Radymno  Fundacja „Lanka”, ul. Popiełuszki 33, 38-400 Krosno | I półrocze  II półrocze |  |
| 4. | Kontrola przestrzegania przepisów ustawy  o promocji zatrudnienia i aktów wykonawczych  do ustawy.  *(art. 10 ust. 1 i art. 111-115 ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy)* | Powiatowy Urząd Pracy w Rzeszowie  Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu  Powiatowy Urząd Pracy w Łańcucie  Powiatowy Urząd Pracy w Dębicy  Powiatowy Urząd Pracy w Mielcu | I półrocze  II półrocze |  |
| 5. | Kontrole ośrodków posiadających wpis  do prowadzonego przez wojewodę rejestru ośrodków, w których mogą odbywać się turnusy rehabilitacyjne dla osób niepełnosprawnych  z dofinansowaniem PFRON na terenie województwa podkarpackiego.  *(art. 10d ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r.*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych,*  *rozporządzenie ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 15 listopada 2007 r. w sprawie turnusów rehabilitacyjnych)* | Ośrodek Wypoczynkowy "POLKARD",  ul. Zdrojowa 29, Polańczyk  „Uzdrowisko Iwonicz” S.A., Szpital Uzdrowiskowo–Rehabilitacyjny „Excelsior”, al. Partyzantów 2,  Iwonicz-Zdrój  Zakład Aktywności Zawodowej PSONI, ul. PCK 3, Rymanów-Zdrój  „Uzdrowisko Iwonicz” S.A., Zakład Leczniczy Oddział Sanatoryjny „Stare Łazienki”, ul. Karola i Józefa 1, Iwonicz-Zdrój  Jarosławskie Katolickie Stowarzyszenie Charytatywne  im. O. Pio w Radawie, NZOZ Ośrodek Profilaktyczo - Rehabilitacyjny, Radawa 123  „Uzdrowisko Iwonicz" S.A., Zakład Leczniczy Oddział Sanatoryjny " Pod Jodłą", al. T. Torosiewicza 1,  Iwonicz - Zdrój  „Amer-Pol" sp. z o.o., Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Sanatorium Uzdrowiskowe „ATRIUM",  ul. Zdrojowa 28, Polańczyk  „Uzdrowisko Iwonicz" S.A., Zakład Leczniczy Oddział Sanatoryjny „Biały Orzeł", al. Torosiewicza 4,  Iwonicz-Zdrój  Hotel Restauracja DWÓR OSTOIA,  Michał Ostoia-Tomaszewski, Agnieszka Ostoia-Tomaszewska, ul. Zdrojowa 1, Klimkówka  Ośrodek Rehabilitacyjno-Wypoczynkowy „Watra",  ul. Zdrojowa 25, Iwonicz-Zdrój | I półrocze  II półrocze |  |
| 6. | Kontrole organizatorów turnusów rehabilitacyjnych  dla osób niepełnosprawnych z dofinansowaniem PFRON, posiadających wpis do prowadzonego przez wojewodę rejestru organizatorów turnusów z terenu województwa podkarpackiego.  *(art. 10d ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r.*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych,*  *rozporządzenie ministra Pracy i polityki Społecznej z dnia 15 listopada 2007 r. w sprawie turnusów rehabilitacyjnych)* | 2 organizatorów  2 organizatorów | I półrocze  II półrocze |  |
| 7. | Kontrole zakładów pracy chronionej dotyczące przestrzegania praw pracowników niepełnosprawnych oraz wywiązywania się przez pracodawcę z wymogów niezbędnych  do posiadania statusu zakładu pracy chronionej.  *(art. 30 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r.*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych,*  *rozporządzenie Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 14 października 2023 r.*  *w sprawie trybu i sposobu przeprowadzania kontroli przez organy upoważnione do kontroli*  *na podstawie ustawy o rehabilitacji zawodowej*  *i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych)* | Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe „DREWNOTECH” Flis Henryk w spadku  w Rzeszowie  MARMA POLSKIE FOLIE, Półtorak Mariusz  w Rzeszowie  Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe „GARDA”  sp. z o.o. spółka komandytowa w Rzeszowie  Wytwórnia Szablonów Kreślonych Leniar Spółka Jawna w Rzeszowie  Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe „GARDA”  sp. z o.o. w Rzeszowie  Premium Cooperation Group sp. z o.o. w Krośnie  „INWASTOL” Małgorzata Michalik w Lubaczowie  „Bluxcosmetics” sp. z o.o. w Trzcianie  Zakład Produkcyjno-Handlowy „WODEX” sp. z o.o.  w Stalowej Woli  „SKAREM” sp. z o.o. sp.k. w Stalowej Woli  Przedsiębiorstwo „SAMRES ERG” sp. z o.o.  w Strzyżowie  Przedsiębiorstwo Handlowo-Produkcyjno-Usługowe Zagroda” sp. z o.o. w Strzyżowie  Przedsiębiorstwo Wielobranżowe „WENTA”  sp. z o.o. we Frysztaku  Merkury Market Sp. z o.o. sp. k. w Krośnie  Międzywojewódzka Usługowa Spółdzielnia Inwalidów w Rzeszowie | I półrocze  II półrocze |  |
| 8. | Kontrole zakładów aktywności zawodowej dotyczące stwierdzenia spełniania warunków  i obowiązków wynikających z posiadania statusu zakładu aktywności zawodowej.  *(art. 30 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r.*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych,*  *rozporządzenie Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 14 października 2023 r.*  *w sprawie trybu i sposobu przeprowadzania kontroli przez organy upoważnione do kontroli*  *na podstawie ustawy o rehabilitacji zawodowej*  *i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych)* | Zakład Aktywności Zawodowej Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób  z Niepełnosprawnością Intelektualną, Koło  w Jarosławiu, ul. Konfederacka 13, 37-500 Jarosław  Zakład Aktywności Zawodowej Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób  z Niepełnosprawnością Intelektualną, Koło  w Jarosławiu, ul. Wiejska 114, 37-630 Stare Oleszyce  Zakład Aktywności Zawodowej Fundacji „CONTIGO”  w Woli Dalszej, 37-100 Łańcut, Wola Dalsza 365a | I półrocze  II półrocze |  |
| **Wydział Środowiska i Rolnictwa** | | | | |
| 1.  **P2** | Prawidłowość wykorzystania dotacji udzielonej  z rezerwy celowej budżetu państwa na zadanie związane z przeciwdziałaniem i usuwaniem skutków ruchów osuwiskowych ziemi.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia  2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia*  *2009 r. o finansach publicznych)* | Gmina Frysztak | I półrocze | wspólnie  z Wydziałem Finansów i Budżetu |
| 2.  **P2** | Prawidłowość wykorzystania dotacji udzielonej  z rezerwy celowej budżetu państwa na zadanie związane z przeciwdziałaniem i usuwaniem skutków ruchów osuwiskowych ziemi.  *(art. 28 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 23 stycznia*  *2009 r. o wojewodzie i administracji rządowej*  *w województwie,*  *art. 6 ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia*  *2009 r. o finansach publicznych)* | Powiat Sanocki | I półrocze | wspólnie  z Wydziałem Finansów i Budżetu |
| **Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego** | | | | |
| 1. | Realizacja zadań z zakresu utrwalania przebiegu imprezy masowej za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  *(art. 11 ust. 10 ustawy z dnia 20 marca 2009 r.*  *o bezpieczeństwie imprez masowych)* | Hala RCWS Rzeszów – Podpromie  Stadion Miejski w Rzeszowie  Stadion „Siarka” Tarnobrzeg  Stadion JKS ,,1909” Jarosław  Stadion MOSiR Mielec  Hala Sportowo-Widowiskowa w Mielcu  Stadion K.S. Wisłoka Dębica  Stadion Stal Stalowa Wola  Arena Sanok STS Sanok | II półrocze | Zespół kontrolny  w składzie:  - przedstawiciel WBiZK,  - przedstawiciel KWP w Rzeszowie. |
| 2.  **P2** | Prawidłowość wykorzystania środków dotacji celowej na wsparcie realizacji zadania publicznego z zakresu ratownictwa wodnego.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych,*  *ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie)* | Bieszczadzkie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe z/s w Krośnie  Rejonowe Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  z/s w Tarnobrzegu  Rzeszowskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe | II półrocze | wspólnie  z Wydziałem Finansów i Budżetu |
| 3. | Środki przymusu bezpośredniego – wyposażenie, przeszkolenie, sposób przechowywania, sposób dokumentowania ich użycia i wykorzystania;  wykonywanie niektórych uprawnień, o których mowa w art. 12 ustawy o strażach gminnych (dokumentowanie faktu ujęcia osób, dokonywanie kontroli osobistej i przeglądania zawartości podręcznych bagaży, dokonywanie sprawdzenia prewencyjnego osób doprowadzonych); prowadzenie ewidencji, o której mowa w art. 9a ust. 1 ustawy o strażach gminnych (kontrola ewidencji etatów, wyposażenia oraz wyników działań straży według stanu na dzień 30 czerwca 2024 r. oraz na dzień 31 grudnia 2024 r., realizacja zadań w zakresie prawa do obserwowania  i rejestrowania przy użyciu środków technicznych obrazu w miejscach publicznych).  *(art. 9 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r.*  *o strażach gminnych,*  *rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych*  *i Administracji z dnia 21 grudnia 2009 r. w sprawie trybu sprawowania nadzoru nad działalnością straży gminnych (miejskich)* | Straż Miejska w Leżajsku  Straż Miejska w Boguchwale  Straż Gminna w Świlczy  Straż Miejska w Sanoku  Straż Miejska w Rzeszowie | I półrocze  II półrocze | Zespół kontrolny  w składzie:  - przedstawiciel WBiZK,  - przedstawiciel KWP w Rzeszowie. |
| 4. | Przestrzeganie warunków określonych  w pozwoleniu Wojewody Podkarpackiego  na nabywanie, przechowywanie i używanie materiałów wybuchowych przeznaczonych  do użytku cywilnego, w ramach prowadzonej działalności gospodarczej.  *(ustawa z dnia 6 marca 2018 r. - Prawo przedsiębiorców,*  *art. 22 ustawy z dnia 21 czerwca 2002 r.  o materiałach wybuchowych przeznaczonych  do użytku cywilnego)* | TIKKURILA Polska S.A., ul. Mościckiego 23,  39-200 Dębica | I półrocze | Zespół kontrolny  w składzie:  - przedstawiciele WBiZK,  - przedstawiciele: KWP w Rzeszowie, PKWPSP. |
| 5. | Kontrola jednostki współpracującej z systemem Państwowe Ratownictwo Medyczne.  *(art. 31 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 września  2006 r. o Państwowym Ratownictwie Medycznym)* | Ochotnicza Straż Pożarna w Mrowli  Ochotnicza Straż Pożarna w Posadzie Jaśliskiej | I półrocze  II półrocze |  |
| 6. | Kontrola podmiotu prowadzącego kursy w zakresie kwalifikowanej pierwszej pomocy.  *(art. 31 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 8 września  2006 r. o Państwowym Ratownictwie Medycznym)* | Podkarpacka Stacja Pogotowia Ratunkowego  w Mielcu  Rzeszowskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe w Rzeszowie | I półrocze  II półrocze |  |
| 7. | Funkcjonowanie zespołów ratownictwa medycznego, z uwzględnieniem kwestii związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa teleinformatycznego.  *(art. 31 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 8 września  2006 r. o Państwowym Ratownictwie Medycznym)* | Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego  w Rzeszowie  Bieszczadzkie Pogotowie Ratunkowe SP ZOZ  w Sanoku | I półrocze |  |
| 8. | Funkcjonowanie szpitalnego oddziału ratunkowego.  *(art. 31 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 8 września  2006 r. o Państwowym Ratownictwie Medycznym)* | Kliniczny Szpital Wojewódzki Nr 2 im. Św. Jadwigi Królowej w Rzeszowie  Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej  Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji  w Rzeszowie | II półrocze |  |
| 9.  **P2** | Wykorzystanie dotacji przyznanych  na dofinansowanie zakupu środka transportu wodnego oraz na zakupu dwóch defibratorów medycznych dla Bieszczadzkiego Pogotowia Ratunkowego SP ZOZ w Sanoku.  *(art. 6 ust. 4 pkt 4 ustawy z dnia 15 lipca 2011 r.*  *o kontroli w administracji rządowej,*  *art. 175 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.*  *o finansach publicznych)* | Bieszczadzkie Pogotowie Ratunkowe SP ZOZ  w Sanoku | II półrocze |  |

1. **KONTROLE SPRAWDZAJĄCE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Termin** | **Uwagi** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Wydział Polityki Społecznej** | | | | |
| 1. | Kontrola realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego z zakresu funkcjonowania kontrolowanych zakładów leczniczych podmiotów leczniczych.  *(art. 111 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r.*  *o działalności leczniczej)* | Gabinet Rehabilitacyjny Maxmed,  Wioletta Marcinek-Rejman,  36-061 Wysoka Głogowska 302 (24883)  Kolanko Wojciech, NZOZ „Kol-Dent”,  ul. Żółkiewskiego 29, 38-400 Krosno (20646)  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Zarzeczu, Andrzej Kloc, 37-400 Zarzecze, ul. Adama Mickiewicza 46 (10215)  „Sportmed” s.c., Barbara Więch, Dariusz Dreguła,  ul. Bohaterów 62, 35-115 Rzeszów (21675) | I półrocze  II półrocze |  |

**III. KONTROLE WOJEWÓDZKIEGO ZESPOŁU DO SPRAW ORZEKANIA O NIEPEŁNOSPRAWNOŚCI   
W WOJEWÓDZTWIE PODKARPACKIM**

1. **KONTROLE PROBLEMOWE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Termin** | **Uwagi** |

| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | Kontrola orzeczeń co do ich zgodności  z zebranymi dokumentami lub z przepisami dotyczącymi orzekania o niepełnosprawności  lub o stopniu niepełnosprawności.  Kontrola prawidłowości i jednolitości stosowania przepisów, standardów i procedur postępowania  w sprawach dotyczących orzekania  o niepełnosprawności i o stopniu niepełnosprawności.  *(art. 6c ust. 2 pkt 1 i 2 w zw. art. 6c ust. 6 ustawy*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych)* | Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Kolbuszowej  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Przeworsku  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Leżajsku  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Łańcucie  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Mielcu  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Przemyślu | I półrocze  II półrocze |  |

1. **KONTROLE SPRAWDZAJĄCE**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Termin** | **Uwagi** |

| ***1.*** | ***2.*** | ***3.*** | ***4.*** | ***5.*** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | Kontrola realizacji zaleceń pokontrolnych Wojewody Podkarpackiego przez powiatowe zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności.  *(art. 6c ust. 2 pkt 1 i 2 w zw. art. 6c ust. 6 ustawy*  *o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych)* | Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Krośnie  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Nisku  Powiatowy Zespół do spraw Orzekania  o Niepełnosprawności w Strzyżowie | I półrocze  II półrocze |  |

**IV. KONTROLE PODKARPACKIEGO WOJEWÓDZKIEGO INSPEKTORA NADZORU GEODEZYJNEGO   
I KARTOGRAFICZNEGO**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Temat kontroli i podstawa prawna kontroli** | **Jednostka kontrolowana** | **Termin** | **Uwagi** |
| **1.** | **2.** | **3.** | **4.** | **5.** |
| 1. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego),* 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne)*, 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej),* 9. *format wymiany danych (§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Starosty Jarosławskiego w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 10 sierpnia 2021 r., znak: GK-I.431.1.3.2021. | Starostwo Powiatowe  w Jarosławiu | I półrocze |  |
| 2.  **P2** | Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach:  1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego),* 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne)*, 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej),* 9. *format wymiany danych (§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  5) Sposób planowania i wydatkowania dotacji z budżetu państwa  na zadania z zakresu geodezji i kartografii. | Starostwo Powiatowe  w Kolbuszowej | I półrocze |  |
| 3. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne),* 8. *struktura i dostosowanie baz danych (§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej)*, 9. format wymiany danych *(§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Starosty Krośnieńskiego w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 20 maja 2021 r., znak: GK-I.431.1.2.2021. | Starostwo Powiatowe w Krośnie | I półrocze |  |
| 4. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych (art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne), 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej)*, 9. format wymiany danych *(§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Starosty Leżajskiego w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 11 października  2022 r., znak: GK-I.431.1.5.2022. | Starostwo Powiatowe w Leżajsku | I półrocze |  |
| 5. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne)*, 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej)*, 9. format wymiany danych *(§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Starosty Leskiego w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 9 września  2021 r., znak: GK-I.431.2.4.2022. | Starostwo Powiatowe w Lesku | II półrocze |  |
| 6. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych *(art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*; 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne)*, 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej)*, 9. format wymiany danych *(§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Starosty Lubaczowskiego w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 8 lipca 2022 r., znak: GK-I.431.1.3.2022. | Starostwo Powiatowe  w Lubaczowie | II półrocze |  |
| 7. | 1. Ocena działania powiatowych organów administracji geodezyjnej  i kartograficznej w zakresach: 1) jakość danych ewidencji gruntów i budynków jako podstawa  do udostępniania danych (art. 21 i 24 ust. 3 pkt 4 i 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne); 2) proces cyfryzacji zbiorów powiatowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego (dalej zwanego zasobem) i automatyzacja jego funkcjonowania, w tym:   1. stan usług danych przestrzennych *(art. 24 ust. 3 pkt 5 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 2. stan cyfryzacji materiałów kartograficznych *(art. 53b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne)*, 3. stan cyfryzacji operatów technicznych *(§ 19 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*, 4. stan systemu informatycznego przeznaczonego do prowadzenia zasobu *(§ 8 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 5. stan e-usług dla wykonawców prac geodezyjnych *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia  2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 6. stan e-usług udostępniania materiałów zasobu dla obywateli  *(§ 12 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  z dnia 2 kwietnia 2021 r. w sprawie organizacji i trybu prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego)*, 7. stan informatyzacji obsługi narad koordynacyjnych *(art. 28b ust. 5a  i 10 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne  i kartograficzne)*, 8. struktura i dostosowanie baz danych *(§ 16 ust. 2 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.  w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu; § 11 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej)*, 9. format wymiany danych *(§ 42 ust. 1 rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie standardów technicznych wykonywania geodezyjnych pomiarów sytuacyjnych  i wysokościowych oraz opracowywania i przekazywania wyników tych pomiarów do państwowego zasobu geodezyjnego  i kartograficznego)*;   3) stan wdrożenia układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH *(§ 24 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 października 2012 r. w sprawie państwowego systemu odniesień przestrzennych)*;  4) kontrola podejmowanych działań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów *(§ 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 września 2012 r.  w sprawie gleboznawczej klasyfikacji gruntów)*.  2. Sprawdzenie sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych skierowanych  do Prezydenta Miasta Przemyśla w wystąpieniu pokontrolnym z dnia  30 maja 2022 r., znak: GK-I.431.1.2.2022. | Urząd Miasta w Przemyślu | II półrocze |  |

**Uwaga:**

**P1** - kontrole obejmujące priorytet Prezesa Rady Ministrów na 2024 r. pn. „Zadania obronne, ze szczególnym uwzględnieniem obowiązków administracji publicznej w zakresie pozamilitarnego wsparcia systemu bezpieczeństwa narodowego”,

**P2** - kontrole obejmujące priorytet Prezesa Rady Ministrów na 2024 r. pn. „Zlecanie, realizacja i nadzorowanie zadań publicznych, finansowanych w formie dotacji”.

*Opracowano w Oddziale Kontroli*

*w Wydziale Prawnym i Nadzoru*

*Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego*

*w Rzeszowie*